
Generalforsamling, Allerød Ju-Jitsu & Selvforsvar – 16/03-2022 

Tilstedeværende: 

- Jens Erik 

- Lasse 

- Sine 

- Rasmus 

- Magnus 

- Yvonne 

- Dani 

- Claus 

- Jess 

- Casper (Calle – undertegnede) 

I alt: 10 personer. Alle stemmeberettigede.  

1. Valg a dirigent 

Claus foreslås. Ingen indvendinger. 

Dirigenten ekspliciterer formalia for generalforsamlingen.  

2. Bestyrelses beretning v. formanden (Jens Erik Rasmussen) 

Beretningen godkendes. Ingen kommentarer. 

3. Regnskab og budget 

Regnskabet godkendes. Ingen kommentarer. 

Budgettet godkendes. Ingen kommentarer. 

4. Fastsættelse af kontingent 

Forslag:  

- Rollinger 700kr/år 

- Juniorer 800kr/år 

- Seniorer 950kr/år 

(alle tre beløb er inkl. Kontingent til DJU) 

Forslagen vedtages og godkendes. Ingen kommentarer. 

5. Behandling af indkomne forslag 

Ingen indkomne forslag. 

6. Valg af bestyrelsesmedlemmer 

På valg: 

Formand: Jens Erik Rasmussen (villig til genvalg) 

Sekretær: Jess Christensen (villig til genvalg) 

Suppleant: Britt Tinghus Prestegaard (villig til genvalg) 

Suppleant: Palle Senft (ikke villig til genvalg) 

Bestyrelsen forslår Rasmus Berthelsen som suppleant. 

Alle, som er villige til genvalg, genvælges. 



Rasmus Berthelsen vælges som suppleant. 

7. Valg af revisor og revisor suppleanter 

Bestyrelsen forslår: 

Revisor: Peter Reismer  

Revisor suppleant: Yvonne Jensen 

Forslaget godkendes. 

8. Eventuelt 

Kvindeselvforsvarsholdet diskuteres. Heriblandt træningsindhold og strategi for rekruttering. 

Debatten overgår til generel reklamering af gruppen. 

Status på klubbens medlemmer følger som næste emne. Der er blandede holdninger til mængden af 

aktive på måtten. Overordnet set anses Allerød Ju-Jitsu & Selvforsvar som en af de klubber med høj 

aktivitet på måtten (dog et stykke under klubber som Ribe og Frederiksberg). 

Der diskuteres generelt træningsindhold. De forskellige præferencer bliver ekspliciteret af forskellige 

medlemmer; nogle ønsker mere eller mindre hård, fysisk træning (fighting, ne-waza osv.), andre mere 

eller mindre kata, tekniktræning mv. 

Klubben har for sin vis brug for hjælp til forskellige opgaver, som der ønskes implementeret. Bl.a. 

forslås en ”social media manager”, som ville være ansvarlig for, med jævne mellemrum, at lægge 

videoer, billeder og andre opslag ud på sociale medier (F.eks. Facebook, Instagram og Snapchat). 

Rasmus Berthelsen tilkendegiver, at han gerne vil varetage rollen, men intet vedtages officielt. 


